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Welkomstwoord door Jan Voet, voorzitter. 

 

De voorzitter opent de vergadering.  

 

Voorstelling bomenplan door Enigo Vandendriessche (Regionaal Stadlandschap) 

Enigo heeft met behulp van een powerpoint duidelijk in kaart gebracht waar het 

Regionaal Stadlandschap voor staat. Deze powerpoint vind je in de bijlage.  

Kort samengevat staan er momenteel 3601 bomen in de gemeente Wielsbeke op 

openbaar domein. Bomen in bossen en houtkanten zijn niet meegenomen in de analyse. 

Goed om weten is dat er 53 bomen zijn waarbij nader onderzoek aan te raden is. Deze 

worden verder opgevolgd door Stadlandschap en zullen indien nodig door een 

boomverzorger onderzocht worden. 

Jaarlijks wordt er steekproefsgewijs controle uitgevoerd op de toestand van de bomen op 

openbaar domein en krijgt de technische dienst een lijst door met de ‘probleem’gevallen. 

Belangrijk om weten is dat er een kansenkaart opgemaakt werd. De gemeente kan deze 

gebruiken bij eventuele nieuwe aanplant van bomen. Zo krijgen we ook de juiste boom 

op de juiste plaats. 

Voorstellen die te bekijken zijn: 

- Kunnen we een soort peter-/meterschap aangaan met bewoners in de buurt van nieuwe 

aanplant waarbij zij kunnen zorgen dat de boom/bomen in de eerste jaren het nodige 

water krijgen? Zeker iets om verder uit te werken. 

- Aanschrijven van de mensen die via de actie ‘boom zoekt tuin’ een gratis boom 

ontvangen hebben om te zien waar het goed gaat of waar er bij een volgende actie kan 

bijgestuurd worden. 

 

Airscan   

De gemeente Wielsbeke heeft in juni 2023 een overeenkomst ondertekend voor 1 jaar 

met Airscan. Dit houdt in dat er in de gemeente 3 meetpunten geïnstalleerd werden (eind 

oktober 2023) die de luchtkwaliteit meten en waarvan de waarden elke 10 minuten via 

widgets te volgen zijn op de website van Wielsbeke. 

De milieuraad zou dit liever anders zien, zijnde een maandelijks overzicht waarbij dan 

toelichting kan genoteerd worden. 

Een bijkomende vraag van de milieuraad is als er resulaten beschikbaar zijn van de 

andere gemeenten die deelnemen aan het project. 

Deze bekommernissen werden doorgestuurd naar Airscan maar voorlopig hebben we hier 

nog geen respons op gekregen. 



Mochten we zien dat het systeem van Airscan niet de nodige informatie weergeeft, dan 

zal er gekeken worden om andere fijnstofmetertjes aan te kopen, een mogelijkheid hier 

kan eventueel via Bond Beter Leefmilieu bekeken worden. 

 

 

Trage Wegen 

Een aantal trage wegenkaarten zijn mee naar huis en worden nog eens in detail bekeken. 

Een aantal opmerkingen zijn: 

 Trage weg die uitgedoofd is tussen de Beukenlaan en Boudewijnstraat als 

wenslijn aanduiden – eventueel helemaal in ere herstellen of tot aan de 

trage weg van de Hulstersestraat naar de Fabiolalaan. 
 1.4 Verbinding Boffonstraat – Lindestraat: de mogelijkheid bekijken om 

langs de ‘kant’ van de percelen te leggen of mee te nemen bij een 

eventuele verdere ontwikkeling van de site Idéal. 

 1.5 Verbinding Gaverstraat – trage weg langs de Gaverbeek Oostrozebeke 

– heel belangrijk en is er misschien mogelijkheid om aan te sluiten bij de 

nieuwe trage weg Sparrestraat – Oostrozebeke 

 Trage weg Sparrestraat nog mee opnemen  

 1.7 Verbinding tussen Rijksweg en 13de Liniestraat, in het verlengde van de 

Kasteeldreef met veilige oversteekplek over Rijksweg – Er is reeds een deel 

voorzien in de ontwikkeling site Pauwels/Wilmar Degraeve, maar kan er 

ook van daaruit geen verbinding voorzien worden met de trage weg die nu 

langs de oude leie loopt? 

 

 

Composteren 

Jan De Potter heeft een geschikte locatie in de A. Rodenbachlaan en ook een aantal 

gezinnen warm kunnen maken om zich hiervoor te engageren. 

Momenteel werd hier door de gemeente niets voor gedaan omdat we in de 

veronderstelling zijn dat er nog een ‘inname openbaar domein’ zou ingediend worden. 

Daarna pas zou de vraag gesteld worden aan het college van burgemeester en 

schepenen. 

Om alles in goede orde te kunnen organiseren, hebben we vorige week de vraag gesteld 

aan de provincie West-Vlaanderen als we met specifieke regelgeving rekening moeten 

houden voor de opstart, verloop van het composterenverhaal. Gezien de kerstperiode 

hebben we hier nog geen antwoord op mogen ontvangen. Zodra we hierover meer weten 

zal dit project, samen met Jan De Potter besproken worden zodat een opstart kan 

gebeuren. 

 

 

Volgende milieuraad wordt nog gecommuniceerd 
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